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Onderwerp: Gang van zaken Nota festivals (statenstuk 876)

Geachte commissieleden,

In een brief van 11 september jl. van de waarnemend directeur-griffier heeft hij u om
de daarin vermelde reden medegedeeld dat statenstuk 876 (Nota festivals) niet gea-
gendeerd zou worden voor de vergadering van de Statencommissie
Cultuur en Welzijn van 12 september. Tevens is u medegedeeld dat wij u nader zou-
den informeren.

Inmiddels is ons de gang van zaken rond de Nota festivals gerapporteerd door de
waarnemend directeur-griffier.

Op grond van deze rapportage zijn wij tot de conclusie gekomen dat er bij de voorbe-
reiding van de festivalnota ten onrechte van is uitgegaan dat de provinciale werk-
groep, die in 1998 onder auspiciën van de toenmalige gedeputeerde is ingesteld, was
opgeheven. De werkgroep kon er, op grond van onze huidige inzichten, redelijkerwijs
van uitgaan dat er bij de voorbereiding van de Nota festivals voor de werkgroep nog
een rol was weggelegd. Dit gelet ook op de werkwijze en de verwachtingen die begin
1999 zijn gewekt. Er is op geen enkele wijze een actie aan te geven waaruit zou blij-
ken dat de werkgroep zou zijn opgeheven. Daarmee was de voorbereiding van de
nota ambtelijk onvolkomen.

De belangrijkste oorzaken van een en ander zijn het gebrek aan communicatie en
geen adequate overdracht van werkzaamheden. Het feit dat enkele jaren geleden een
interne projectgroep niet van de grond is gekomen, is hier mede debet aan. Daarnaast
is er door wisselingen in het management daarop onvoldoende gestuurd. Om herha-
ling te voorkomen zijn hier inmiddels maatregelen op het gebied van de interne be-
drijfsvoering in gang gezet.

Voor kennisgeving
aannemen
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Gegeven de huidige stand van zaken hebben wij besloten met diverse actoren uit het
veld over de huidige Nota festivals een gesprek aan te gaan en hier ook de Werk-
groep Festivals voor uit te nodigen. Wij zijn voornemens om daarna de werkgroep op
te heffen. Afhankelijk van de uitkomsten van het genoemde open gesprek zullen wij
de Nota festivals - in meer of mindere mate herzien - ter besluitvorming in de staten-
vergadering van 6 februari 2002 aan u voorleggen.

Hoogachtend,

gedeputeerde staten van Drenthe,

J.Th. Imholz, wnd. griffier A.L. ter Beek, voorzitter

jk/coll.


